
AFA Escola Pare Poveda 

 

ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL 

 

Identificació de la sessió 

Número: 1/2016-2017 

Caràcter: ordinari 

Data: 14 de novembre de 2016 

Horari: de 19.30 (de fet 19.40) a 21.00 

Lloc: menjador de l'Escola Poveda 

 

Hi assisteixen 

Albert Branchadell Gallo (6è), Julia Caballero (1r i 3r), Jordi Calvera Toribio (1r), Milagros Calvo 

García (2n i 4t), Diana Carballés Martínez (1r), Beatriz Diéguez Vázquez (P3), Fatima 

Drampaeva (4t), Rodrigo Durán Rodríguez (P3), Nuria Ferrer Coromina (P3 i 1r), Jorge González 

Batlle (P3), Daniela Estefanía Iduarte (P3), Belén Iracheta Sánchez (P3 i 1r), Remedios Jiménez 

(4t i 6è), Vanessa Jiménez Gálvez (P5 i 4t), Jeaneth López C. (1r), Cristina Lovaina García (1r), 

Aurora Manzanares Miguel (2n i 4t), Lucía Martínez (1r), Sergio Olivares (4t), Isabel Pueyo 

Rodríguez (1r i 1r), Sandra Puig Testa (P3 i 1r), Montse Pujolàs (3r i 6è), Rosalía Quiroga Jato 

(3r), Aida Rodríguez (P3 i 1r), Elsa Rodríguez-Cabo Doria (P5 i 4t), Vicky Rojas (1r i 3r), Jessica 

Rosquellas Silva (3r), Robert Soro (3r) i Pilar Vergara Nieto (1r). 

 

Ordre del dia 

1. Presentació del servei de menjador i activitats del migdia 

2. Lectura i aprovació de l'acta de la reunió anterior 

3. Presentació i, si escau, aprovació de la liquidació de comptes de l'exercici 2015-2016 

4. Elecció de la nova Junta Directiva de l'AFA 

5. Informació sobre l'Institut Vallcarca 

6. Torn obert de paraules 

 

Desenvolupament de la sessió 

 

1. Presentació del servei de menjador i activitats del migdia 

La presidenta dóna la paraula a Càrol Cayuelas, representant de l'empresa ALCOES, que 

assisteix a l'assemblea en qualitat de convidada juntament amb una part del seu equip, que 

inclou el cap de cuina (Francesc) i les coordinadores del monitoratge (Isabel Abellán, Paqui 

Castillo i Càrol Rivera). 

 

En primer lloc presenta el seu equip i explica els projectes "Ens ho mengem tot" i d'higiene 

bucodental. Suggereix que des del web de l'AFA se li doni un impuls. També explica que fan el 

dia sense pilota un cop al mes i considera que es podria fer més sovint. Fa també referència a 

les activitats que es fan per Carnestoltes i Halloween. 

 

Recorda a tothom que hi ha el bloc, que la Isabel està a disposició de les famílies i que també 

se'ls pots contactar per telèfon. 



 

No hi ha cap pregunta del públic. 

 

2. Lectura i aprovació de l'acta de la reunió anterior 

S'aprova per assentiment. 

 

3. Presentació i, si escau, aprovació de la liquidació de comptes de l'exercici 2015-2016 

La presidenta fa una presentació dels comptes de l'exercici anterior. Dóna la paraula a les 

tresoreres perquè expliquin com s'imputen les despeses indirectes a cada activitat. 

 

La presidenta destaca especialment que l'escola va sol·licitar diners per a inversions 

informàtiques i va rebre 9.000€ de l'AFA. 

 

Al menjador també s'han fet inversions que expliquen el saldo negatiu (congelador, safates i 

utensilis). 

 

Explica també el balanç del servei d'acollida. 

 

El balanç del curs és de  -8.000€, cosa que no és especialment negativa si mirem  l'històric de 

l'associació. 

 

No hi ha preguntes sobre els comptes, que queden aprovats per assentiment. 

 

Tot seguit explica els objectius de la comissió de tresoreria per al curs 2016-2017. En primer 

lloc recorda que enguany s'ha externalitzat la venda de xandalls, que logísticament era 

complicada i legalment no es podia fer. Ara l'empresa ven directament a les famílies. A l'abril hi 

haurà un altre període pensat en la roba d'estiu. Un dels objectius per al proper curs és fer tots 

els pagaments per transferència bancària o per ingrés al banc. L'altre objectiu és externalitzar 

la socialització de llibres. Serà més còmode i no ha d'encarir necessàriament els llibres. 

 

4. Elecció de la nova Junta Directiva de l'AFA 

La presidenta presenta la candidatura dels tres càrrecs obligatoris (presidenta: Aida Rodríguez; 

secretari: Albert Branchadell; tresorera: Isabel Pueyo) i tot seguit es presenta la resta de 

membres de la Junta, que es detalla a la relació d'acords. 

 

La nova Junta resulta elegida per 29 vots a favor, cap en contra i cap abstenció. 

 

5. Informació sobre l'Institut Vallcarca 

El secretari informa de l'estat de la qüestió a partir de les informacions rebudes al Consell de 

Barri celebrat el passat 24 d'octubre precisament a l'Escola. D'una banda, l'Ajuntament està 

buscant un solar alternatiu al del carrer Anna Piferrer (que no es pot destinar a equipaments 

educatius). De l'altra, no hi ha un compromís d'edificar un institut per part de qui l'hauria de 

construir (la Generalitat). Robert Soro afegeix que l'Ajuntament està pressionant la Generalitat 

perquè declari prioritaris els 7 instituts que estan projectats i no pas només els tres que s'ha 

compromès a construir fins ara, entre els quals no es troba l'Institut Vallcarca. 



 

6. Torn obert de paraules 

Aurora Manzanares felicita la coordinació de judo per la seva tasca. Diu que fan falta tatamis i 

Belén Iracheta li comunica que ja han arribat els que es van encarregar. Belén explica com 

s'organitzaran les sessions en funció de l'edat o nivell. 

 

També agraeixen a la comissió de patinatge que es puguin deixar els patins als vestidors. 

 

Remedios Jiménez pregunta si l'empresa dels xandalls vindrà cada any i se li  respon que sí, que 

vindrà sempre dos cops l'any. Pensant en la socialització de llibres, també pregunta si encara hi 

ha la màquina de folrar llibres. Les tresoreres no tenen constància d'aquesta màquina. 

 

Montse Pujolàs pregunta si les recents inundacions a l'escola van afectar l'AFA. Se li respon 

que sí però no gaire. Tot i així, s'ha demanat la indemnització a la companyia d'assegurances. 

Cal dir que es va fer malbé material informàtic. Per reposar-lo s'ha d'esperar que es torni a 

obrir el catàleg oficial de compres. 

 

La presidenta aprofita per a tornar a explicar com es gestiona el cost del projecte "Ja nedo". 

L'AFA subvenciona una part i la resta se socialitza al llarg del temps. Enguany només s'ha 

apujat la quota a les famílies de P3 a 1r i progressivament s'anirà apujant a totes les famílies de 

l'escola. 

 

Les tresoreres demanen que es voti el sistema de pagament (transferència o ingrés bancari) 

per implantar-lo a partir del mes de febrer. S'aprova per unanimitat. L'objectiu és reduir els 

pagaments en metàl·lic al mínim. Elsa Rodríguez-Cabo pregunta per les famílies amb 

dificultats. Les tresoreres expliquen que aquests casos seguiran gestionant de la mateixa 

manera, amb els mateixos criteris de flexibilitat. 

 

La presidenta també recorda que es va aprovar per Junta omplir de cautxú els forats dels 

arbres del pati. 

 

Fatima Drampaeva s'interessa pel problema de les cisternes dels lavabos. La presidenta explica 

que s´han renovat totes. També pregunta per la possibilitat que les famílies amb dificultats 

portin carmanyola per dinar. La presidenta considera que sempre hi ha una solució per evitar 

la carmanyola. En casos extrems la direcció es coordina amb l'AFA. Finalment pregunta pel 

peix. Lucía Martínez explica la situació que es va produir amb el peix fresc amb espines que es 

va cuinar darrerament. Malgrat les explicacions, Fatima insisteix a queixar-se. Remedios 

Jiménez explica que introduir peixos nous és una petició de les famílies. El debat sobre aquest 

tema s'allarga una estona més. Pili Vergara lamenta que s'exagerés tant i es parlés que s'havia 

posat en risc la seguretat de les criatures. Remedios troba que el menjador ha millorat molt en 

general. La presidenta explica el procés que va permetre aquesta millora des que es va arribar 

a un punt d'inflexió fa 3 anys. 

 



Robert Soro introdueix la qüestió de les inversions a l'escola i diu que el tendal del pati 

d'infantil està destrossat. Es veu que aquest mateix matí l'han retirat. La direcció va parlar amb 

l'empresa i van concloure que no es podria reparar. 

 

Remedios pregunta si es pot revisar el preu de les acollides. Lucía Martínez explica que encara 

estan estudiant les possibilitats de moure quotes. Reduir la quota del segon germà és una 

possibilitat que no s'ha de descartar. 

 

La presidenta aixeca la sessió, de la qual estenc, com a secretari, aquesta acta. 

 

 

El secretari 

Albert Branchadell 

 

Vist i plau 

La presidenta 

Aida Rodríguez 

 

 

 

ACORDS 

1. Aprovar per unanimitat la liquidació de comptes del curs 2015-2016. 

2. Elegir per unanimitat la nova Junta Directiva de l'AFA, formada per Aida Rodríguez 

(presidenta), Albert Branchadell (secretari) i Isabel Pueyo (tresorera), així com per les vocals 

que es detallen en annex. 

2. Aprovar per unanimitat que el nou sistema de pagament per defecte sigui la transferència o 

l'ingrés bancari i reduir els pagaments en metàl·lic al mínim inevitable. 

 

ANNEX 

Versió en pdf de la presentació de PowerPoint exhibida a la reunió. 

Relació de vocals de la nova Junta Directiva de l'associació. 


